

# ***F-teknologsektionen***

## ***Protokoll fört vid Sektionsmöte 2007-02-20***

*Tid: Tisdag 2007-02-20*

*Plats: GD*

### **§1. Mötets öppnande**

Sektionsordförande Karin Josefsson hälsade den tappra skara som bänkat sig i ett iskallt GD välkomna. Styret rekommenderade Gustav "Gurra" Eklund till mötesordförande och Gurra förklarade mötet öppnat.

### **§2. Mötets behöriga utlysande och beslutsförighet**

Mötet fanns vara behörigt utlyst och beslutsföritt.

### **§3. Föregående mötesprotokoll**

Föregående mötesprotokoll godkändes

### **§4. Fastställande av föredragningslista**

En punkt tillkom innan föredragningslistan kunde fastställas. Punkterna i protokollet återges inte i exakt kronologisk ordning då detta skulle bli väldigt svårläst och krångligt.

Tillägg:

§10b. F-styret 05/06

Mötet godkände ändringen lagd till fördragningslistan samt föredragningslistan.

### **§5. Fastställande av mötesordning**

Gurra föreslog att mötet skulle godkänna mötesordningen i enlighet med proposition 13d. Genom detta beslut kunde mötesordningen testas innan §13d vilket senare underlättade godkännandet av propositionen.

### **§6. Val av mötesordförande och mötessekreterare**

Gurra valdes till mötesordförande och Isabelle Stockman till mötessekreterare.

### **§7. Val av justeringsmän tillika rösträknare**

Gustaf "Agge" Agrenius och Balder Lingegård valdes till rösträknare och justeringsmän.

## §8. Adjungeringar

Inga adjungeringar behövdes.

## §9. Meddelanden

### §9a. F-styret

Karin började med det inte alltför upplyftande meddelandet om hur katastrofalt dåliga bilförare sektionens medlemmar verkar vara då den totala kostnaden för Britneys helrenovering kommer att vara mellan 30 000-40 000 kronor. Denna summa kan jämföras med cirka 70 000 sidor i printerquota eller en schysst resa för kärnstyret. Styret samt bilnissarna håller på att omordna utdelningen av bilnyckeln då systemet inte fungerar som det är nu. Hädanefter måste man kontakta någon av bilnissarna Linus eller Rebecka för att få kvittera ut en bilnyckel.

Karin efterlyste personer som kan tänka sig att planera inför mottagningen av mastersstudenter till hösten. Arbetet kommer inte att vara lika betungande som en nollning, men det behövs planering och organisering av ett par aktiviteter de första dagarna.

### §9b. Kåren

“Kårens Kaj” som Gurra döpte Kaj Fehlhaber till meddelade som kårrepresentant gentemot F vad som händer på Chalmers utanför f:arnas värld. Den 23:e mars kommer invigningen av nya kårlokaler på Lindholmen att äga rum. Det kommer att vara pompa och ståt på lunchen och förmodligen kalas på kvällen.

Kaj berättade även att det är dags att kandidera till fullmäktige och betona vikten av att rösta i FuM-valet. Om antalet röstande överskrider 50 % ska kårordförande Maria Vidarsson besöka alla spårvagnshållplatser i Göteborg under ett dygn iförd kilt. Magnus Våge har efter diverse beräkningar uppskattat att detta bör ta 8 timmar om man optimerar resrutten.

Slutligen informerade Kaj att då det inte länge är tillåtet att anslå tentaresultaten kommer mailet från Ladok ändras och bli mer detaljerat och informativt. Alla uppmanades också att under lördagen i tentaveckan fira St. Patrick's Day och dricka öl på någon av de 8 öppna pubarna på Chalmers.

### §9c. Henrik Hansson

Henhan delade ut stadgar och reglemente med ändringar för att mötet skulle få tid att läsa igenom förslagen till ändringar inför §13b och §13c.

### §9d. Erik Zakrisson

DP delade ut semlor till alla sektionsaktiva som deltog i städdagen. Ett mycket uppskattat moment för de som gillar semlor.

## §10. Revisionsberättelser

### §10a. SNF 04/05

Erik "Holma" Holmgren läste upp revisorsuppleant Patrik Fagerfjälls kommentar till SNF 04/05:s revisionsberättelse som godkändes. Godkännandet av ansvarsfrihet lämnades till nästa möte, då ingen kunde bekräfta huruvida verksamhetsberättelsen är godkänd eller inte.

### §10b. F-styret 05/06

Holma läste upp revisor Daniel Pettersson kommentar till F-styrets revisionsberättelse som godkändes. Då deras verksamhetsberättelse inte är godkänd beviljades de inte ansvarsfrihet.

## §11. Fastställande av val av ledamot i Farm

Tommy Andersson förstod inte hur valet till sektionsposter gick till förrän efter sektionsmötet i november och tog, efter godkännande av styret, den lediga ledamotposten i Farm strax innan jul. Agge undrade om Tommy trivs i Farm, eller om han ville att mötet inte skulle godkänna honom. Då Tommy trivs utomordentligt bra kunde valet fastställas enhälligt.

## §12. Motioner

### §12a. Motion angående FEL

Spelföreningen FEL anordnar en spelkväll öppen för alla varje vecka och ville bli medlemsförening på sektionen Teknisk Fysik. Alexander Wirdemo anser att man som spelförening suger ut pengar från staten när man får folk att skriva på medlemspapper och registrera sin förening. FEL svarade att de inte lurade någon att skriva under pappret utan klart och tydligt förklarade att det var frivilligt och vad det innebar. De kan utan tvekan tänka sig att ta över ansvaret för spelen på Focus vilket uppskattades av DP. Motionen godkändes utan ändringar.

### §12b. Motion angående servering av Pripps

Anders "Pläden" Billander lyfte sin motion om att F6 inte ska få servera eller sälja öhl av märket Pripps med motiveringen att: "Öhl av märket Pripps smakar väldigt illa och ingen bör utsättas för detta", och att det ska åligga DP att se till så detta följs. Styret höll helt med Pläden om att denna vedervärdiga dryck inte ska få serveras men yrkade på att det under F-arr inte ska få serveras eller säljas Pripps förutom vid häfv och i kårhuset samt att det ska följas av alla sektionskommittéer. Pläden kunde utan problem jämka sig med styrets förslag.

Johan Hillergren föreslog att Pläden ska aspa "öhl- och spritchef" i F6 och själv se till att det inte serveras någon Pripps. Gurra förklarade lugnt och sansat hur det fungerar med replik och kontrareplik. Kaj upplyste mötet om att det ändå

är samma sörja i Falcon, Pripps och Carlsberg och att allt tillverkas av Carlsberg vilket utlöste högljudda protester. Falcon skänkte en gång i tiden en ölkyl till Focus och vi bör repektera denna gåva.

Efter förslag om streck i debatten uttryckte Gurra sin åsikt om ordningsfrågor, vilka han anser vara barocka ( sakupplysning är dock okej) och efter ytterligare en vild diskussion med flera sakupplysningar kunde motionen bifallas med Styrets ändring. Johan Hillergren, Jakob Andersson, Johan Gill, Staffan Wranne och Marcus Ahlberg reserverade sig mot beslutet.

#### **§12c. Motion angående preliminär verksamhetsplan**

Julien vill att det i reglementet åläggs F-styret att tillsammans med sina aspar ta fram en preliminär verksamhetsplan och presentera den på sektionsmötet lp 4. Styret tycker att det är bättre om sittande F-styre kommer med ett förslag och det nya styret får sedan arbeta vidare med den verksamhetsplanen, dvs. att man stryker asparna från yrkandet. Julien kunde inte jämkas sig med detta förslag. Efter en liten diskussion där styret och Julien insåg att de menar samma sak kunde yrkandet ändras till något som bägge parter kunde stå bakom. Motionen med ändringsyrkandet bifölls.

#### **§12d. Motion angående fysikbalen**

Pläden vill att det ska åläggas Focumateriet att anordna en fysikbal under nollningen samt se till att balen är av god kvalitet. Pläden verkade lite lätt förvirrad när han försökte lokalisera Henhan, för att få bekräftelse på antalet sektionsaktiva, och inte kunde hitta honom. Henhan stod då på huk en halvmeter bakom Pläden men var kortare än vanligt vilket kan förklara Plädens förvirring. En annan förklaring kan vara att Pläden börjar bli gammal och behöver skaffa glasögon (sekr.anm).

§12b slogs ihop med §13a och styrets proposition om Balnågonting. Styret yrkade på att sektionsfunktionärerna Balnågonting instiftas och att reglementet uppdateras så att det åligger FnollK, DP och F6 att ha varsin valfri medlem i Balnågonting. Julien undrade hur Pläden tror att motionen ska gå igenom då Foc inte ens vill arrera en bal och anser att Pläden borde vara medveten om detta då han umgås en del med Marcus och Jonny. Pläden replikerade att han inte hade någon aning om att Foc inte vill anordna bal.

Det fanns förslag på att balen ska läggas ner eftersom ingen verkar vilja söka balnågonting. Julien ansåg att styrets förslag är bra men hade ett tilläggsyrkande att det inte ska vara en fysikbal utan en nollbal dvs. ett tillägg till reglementet att den främst ska vara riktad till nollar samt phaddrar. Dennis yrkade på en fjärde att-sats till styrets proposition: att det åligger balen att hålla en god ordning mm. Balder lovade att söka balnågonting om styrets proposition går igenom, då han vet att han kan få hjälp av de andra föreningarna.

Pläden valde att lägga ner sin motion och ville hellre riva upp sektionbeslutet om balnågonting och att balen blir som alla andra nollningsarrangemang. Motionen var dock redan lyft och fick ligga kvar.

Marianne yrkade på att det ska göras mer reklam för balnågonting och raggas representanter i lp 1,2. Karin yrkade på avslag för att hon tror på människors egen förmåga att tänka. Henhan tyckte att vi ger Balnågonting en chans först innan vi tar sektionsmötesbeslut på att de är helt inkompetenta. Styrets proposition gick till slut igenom med Julien tillägg, samt Dennis tillägg om en bal med klass. Pläden reserverade sig.

Efter matpausen saknades en representant från nollk, då de skulle spela klart flippet, vilket är sämst! Agge är inte heller här vilket gjorde att mötet fick vänta 10 minuter extra. Focumateriet samt Farm hade inte heller någon medlem representerad, vilket är uselt. Gurra passade på att ljuga om hur mycket bättre mötena var förr när de drack öhl och beställde pizza.

### §13. Propositioner

#### §13a. Proposition om ändring av stadga

Henhan visade med projektor vilka ändringar som gjorts. Ändringarna gicks igenom kapitel för kapitel och frågor kunde ställas på varje del. En av punkterna var till exempel att om man ska kunna bli invald måste man närvara på mötet eller intyga det skriftligt. Detta för att inte Andreas Myrin ska kunna väljas in i SNF ännu ett år. Stadgarna kunde fastställas med inkommande tillägg.

#### §13b. Proposition om ändring av reglemente

Ändringarna visades med projektor och gicks igenom punkt för punkt. Den mest markanta ändringen var omflytten av val där de flesta småposter flyttades från valmötet till februarimötet. Det reviderade reglementet kunde godkännas med de tillägg som inkom. Pläden, Dennis och Agge reserverade sig mot beslut om att kont.grupp 1 för SNF och Farm ändrades till 2 och tvärtom. Reglementet kommer inte att gälla förrän stadgarna är klubbade vilket görs på nästa sektionsmöte.

#### §13c. Proposition om mötesordning

Tidigare har det inte funnits någon ordentlig mötesordning men det underlättar för alla om en sådan existerar och uppdateras med stadgar och reglemente. Mötesordningen bygger till stor del på kårens. I mötesordningen ingår att vid personval ska de kandiderande frågas ut enskilt medan de andra väntar utanför. Propositionen kunde bifallas.

### §13d. Fastställande av sektionsavgift

Styrets förslag är att sektionsavgiften precis som tidigare år ska vara 50 kronor hösten 2007. Propositionen kunde snabbt och smärtfritt bifallas till Gurras besvikelse.

### §14. Övrigt

#### §14a. Dennis

Dennis ville upphäva beslutet om att dricka öhl under sektionsmötet men då den nya mötesordningen är godkänd krävdes att 2/3 vill ta upp frågan. Frågan bordlades till nästa möte.

### §15. Dumvästutdelning

Martin Bergman nominerade Marianne Berg för att vara tidsoptimist och skicka iväg sin mammas dator med tåget till Åmål utan att själv vara med. Sofia Raniminejad nominerades också för att på inrådan från Marianne kasta in datorn på tåget. Marianne sprang då efter och skrek till konduktören att kasta ut datorn igen.

Balder nominerade Sebastian de Graaf för att poppa popcorn till filmkvällen och sätta igång brandlarmet. Han lyckades med konststycket att poppa två påsar samtidigt, varav den ena blev perfekt och den andra började brinna. Dålig brandutbildning.

Robin Karmakar nominerades för att vara en dålig bilförare.

Hugo Strand nominerades för att trycka in händerna i hissdörrarna där det inte finns någon sensor och fastna med händerna samt för fildelning.

Chris och Isabelle nominerades för att baka 3 satser kladdkaka i en långpanna som inte gick in i ugnen och då ställa plåten snett vilket medförde att all smet rann ut i botten av ugnen.

Alla ställdes mot alla där Marianne, Chris och Isabelle, och popcornmannen gick vidare. Efter handuppräckning mellan tåget och kakan vann Marianne. Marianne ansågs vara en värdig dumvästinnehavare.

### §16. Mötets avslutande

Mötet avslutades strax efter 21 vilket var cirka 5 timmar senare än februarimötet förra året.

Justerat och godkänt av:

Gustav Eklund  
Mötesordförande

Isabelle Stockman  
Sekreterare

Balder Lingegård

Gustaf Agrenius

## **A Närvarolista**

## **B Invalda till sektionsposter**

## **C Revisionsberättelser**

### **C.1 SNF 04/05**

### **C.2 F-styret 05/06**

## **D Motioner**

### **D.1 Motion angående FEL**

### **D.2 Motion angående Pripps**

### **D.3 Motion angående preliminär verksamhetsplan**

### **D.4 Motion angående fysikbalen**

## **E Propositioner**

### **E.1 Motion angående ändring av stadga**

#### **E.1.1 Reviderade stadgar**

### **E.2 Motion angående ändring av reglemente**

#### **E.2.1 Reviderat reglemente**

### **E.3 Motion angående mötesordning**

### **E.4 Fastställande av sektionsavgift**